

No. 41828

November 27, 2025

Le 27 novembre 2025

BETWEEN:

ENTRE :

Chinedu Gideon Ubah

Chinedu Gideon Ubah

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Association of Professional Engineers and
Geoscientists of Alberta (APEGA), APEGA
Investigative Committee, APEGA Discipline
Committee and APEGA Appeal Board

Association of Professional Engineers and
Geoscientists of Alberta (APEGA), APEGA
Investigative Committee, APEGA Discipline
Committee et APEGA Appeal Board

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The motions to extend time to serve and file the leave applications in respect of 2023 ABKB 389 and 2023 ABKB 390, to join the applications for leave to appeal from the decisions in 2023 ABKB 389, 2023 ABKB 390 and 2025 ABKB 191, and to dispense with printing the application record are granted. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of King's Bench of Alberta, Numbers 1801 17978 and 2301 08410, 2023 ABKB 389 and, 2023 ABKB 390, dated June 26, 2023, and 2025

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt des demandes d'autorisation en ce qui concerne les décisions 2023 ABKB 389 et 2023 ABKB 390, à joindre les demandes d'autorisation d'appel des décisions 2023 ABKB 389, 2023 ABKB 390 et 2025 ABKB 191, et à dispenser de l'impression du dossier de la demande sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel des jugements de la Cour du banc du Roi de l'Alberta, numéros 1801 17978 et 2301 08410, 2023 ABKB 389 et 2023 ABKB 390, datés du 26 juin 2023, et 2025

No. 41828

ABKB 191, dated March 27, 2025, is
dismissed with costs.

ABKB 191, daté du 27 mars 2025, est rejetée
avec dépens.

C.J.C.
J.C.C.